
1 

 

Protokół Nr 17/2019 

z obrad XVII sesji Rady Gminy Srokowo, która odbyła się                                                  

w sali galerii Gminnego Ośrodka Kultury w Srokowie  

w dniu 31 stycznia 2020 r. 

 

 

Początek posiedzenia – godz. 14.00, zakończenie posiedzenia –  godz. 16.05. 

 

Radni otrzymali zawiadomienie o sesji wraz z materiałami w wymaganym terminie. 

Obradom przewodniczył Piotr Dziadoń – Przewodniczący Rady Gminy Srokowo. 

Pkt 1. 

Otwarcie  XVII  sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym      

(t.j. Dz. U. z 2019 r. poz. 506 z późn. zm.) otwarcia sesji dokonał Przewodniczący 

Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń, powitał przybyłych gości i radnych. 

Pana Marka Olszewskiego – Wójta Gminy Srokowo, 

Panią Małgorzatę Cwalina – Skarbnika Gminy, 

Pana Ryszarda Bielańskiego – Radcę Prawnego, 

Wysoką Radę i Panią Olgę Szostek;  

Zaproszonych gości; 

Pana Romana Kuriatę – Radnego Warmińsko-Mazurskich Izb Rolniczych Powiatu 

Kętrzyńskiego, 

Kierowników jednostek organizacyjnych gminy: 

Panią Grażynę Bień – Kierownika GOPS Srokowo, 

Panią Jadwigę Zając – Dyrektora Szkoły Podstawowej im. prof. Stanisława 

Srokowskiego w Srokowie z Filią w Solance, 

Pana Janusza Januszewskiego – Dyrektora GOK Srokowo, 

Pana Stanisława Kachniarza – Kierownika ZGKiM w Srokowie, 

Panie i panów sołtysów oraz wszystkie osoby uczestniczące w sesji. 

Lista obecności radnych i zaproszonych osób stanowi załącznik Nr 1, 2 i 3 do 

protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń kontynuując posiedzenie sesji na 

podstawie listy obecności stwierdził, że aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 

radnych, co wobec ustawowego składu Rady Gminy wynoszącego 15 osób stanowi 

quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Zgodnie z § 33 ust. 3 Statutu Gminy Srokowo, Rada Gminy na wniosek 

Przewodniczącego Rady Gminy, powołała sekretarza sesji, którym jednogłośnie 15 gł. 

„za”, 0 gł. „przeciw”,  0 gł. „wstrzymujących się” został wybrany radny Henryk Flis 

kolejny z listy radnych.  
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Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt. 1 porządku obrad  

i przeszedł do realizacji pkt. 2.  

 

Pkt 2. 

Przedstawienie porządku obrad, zgłaszanie wniosków w sprawie zmian           

w porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń poinformował, że porządek 

obrad (zał. nr 4) radni otrzymali w ustawowym terminie, a przedstawia się on 

następująco: 

1.   Otwarcie XVII sesji Rady Gminy Srokowo. 

2.   Przedstawienie porządku obrad, zgłaszanie wniosków w sprawie jego zmiany. 

3.   Przyjęcie protokołu z XVI sesji Rady Gminy Srokowo. 

4.   Informacja Wójta Gminy o działalności w okresie międzysesyjnym. 

5.   Interpelacje i zapytania radnych. 

6.   Informacja merytoryczna dotycząca ferii zimowych dla dzieci  i młodzieży.   

7.   Przyjęcie protokołu Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Srokowo z kontroli      

      kompleksowej przeprowadzonej w Szkole Podstawowej w Srokowie z Filią                    

      w Solance.  

8.  Podjęcie uchwał w sprawach:    

   8.1.  Zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Srokowo na lata 2020-2024. 

   8.2.  Zmiana budżetu Gminy Srokowo na 2020 r. 

9.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

10.  Wolne wnioski, informacje, oświadczenia. 

11.  Zakończenie obrad XVII sesji Rady Gminy Srokowo. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń zapytał czy są wnioski, uwagi lub 

propozycje zmian w przedstawionym porządku obrad? 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski złożył wniosek o wprowadzenie zmiany 

polegającej na wprowadzeniu do porządku obrad w bloku uchwał następujących 

punktów: 

- 8.1. - Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Związkowi Gmin 
„Barcja” w 2020 r.;  
- 8.2. – Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Kętrzyńskiemu w 2020 r.; 
- 8.3. – Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Kętrzyńskiemu w 2020 r.; 
z równoczesnym przesunięciem pozostałych punktów. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń poprosił o głosowanie nad 

zmianą porządku obrad polegającą wprowadzeniu do bloku uchwał punktu 8.1.,                   



3 

 

a mianowicie Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Związkowi 

Gmin „Barcja” w 2020 r.;  

 

Rada Gminy Srokowo jednogłośnie –15 gł. „za” , 0 gł. „przeciw”,                                     

0 gł. „wstrzymujących się”  przyjęła zmianę polegającą na wprowadzeniu 

do porządku obrad punktu 8.1 – czyli podjęcie uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Związkowi Gmin „Barcja” w 2020 r. 

  

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń poprosił o głosowanie nad 

zmianą porządku obrad polegającą wprowadzeniu do bloku uchwał punktu 8.2. – 

podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kętrzyńskiemu 

w 2020 r. 

 

Rada Gminy Srokowo jednogłośnie –15 gł. „za” , 0 gł. „przeciw”,                                     

0 gł. „wstrzymujących się”  przyjęła zmianę polegającą na wprowadzeniu 

do porządku obrad punktu 8.2. – podjęcie uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Kętrzyńskiemu w 2020 r. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń poprosił o głosowanie nad 

zmianą porządku obrad polegającą wprowadzeniu do bloku uchwał punktu 8.3. – 

podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kętrzyńskiemu 

w 2020 r. z równoczesnym przesunięciem pozostałych punktów. 

 

Rada Gminy Srokowo jednogłośnie –15 gł. „za” , 0 gł. „przeciw”,                                     

0 gł. „wstrzymujących się”  przyjęła zmianę polegającą na wprowadzeniu 

do porządku obrad punktu 8.3. – podjęcie uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Kętrzyńskiemu w 2020 r. z równoczesnym 

przesunięciem pozostałych punktów. 

 

Porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco: 
 

1.   Otwarcie XVII sesji Rady Gminy Srokowo. 

2.   Przedstawienie porządku obrad, zgłaszanie wniosków w sprawie jego zmiany. 

3.   Przyjęcie protokołu z XVI sesji Rady Gminy Srokowo. 

4.   Informacja Wójta Gminy o działalności w okresie międzysesyjnym. 

5.   Interpelacje i zapytania radnych. 

6.   Informacja merytoryczna dotycząca ferii zimowych dla dzieci  i młodzieży.   

7.   Przyjęcie protokołu Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Srokowo z kontroli      

      kompleksowej przeprowadzonej w Szkole Podstawowej w Srokowie z Filią                    

      w Solance.  

8.  Podjęcie uchwał w sprawach:    

    8.1.  Udzielenia pomocy finansowej Związkowi Gmin „Barcja” w 2020 r. 

    8.2.  Udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kętrzyńskiemu w 2020 r. 
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    8.3.  Udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kętrzyńskiemu w 2020 r. 

    8.4.  Zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Srokowo na lata 2020-2024. 

    8.5.  Zmiana budżetu Gminy Srokowo na 2020 r. 

9.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

10.  Wolne wnioski, informacje, oświadczenia. 

11.  Zakończenie obrad XVII sesji Rady Gminy Srokowo 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń poprosił o głosowanie dotyczące 

przyjęcia porządku obrad po zmianach. 

 

Rada Gminy Srokowo jednogłośnie –15 gł. „za” , 0 gł. „przeciw”,                                     

0 gł. „wstrzymujących się”  przyjęła porządek obrad po zmianach. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń zamknął punkt 2 i przeszedł do 

realizacji punktu 3 porządku obrad. 

 

Ad. pkt 3. 

Przyjęcie protokołu z XVI sesji Rady Gminy Srokowo. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń poinformował, że protokół z XVI 

sesji Rady Gminy Srokowo z dnia 30 grudnia 2019 r. był do wglądu w biurze Rady 

Gminy oraz został wyłożony na pół godziny przed sesją na sali obrad (załącznik nr 5 

do protokołu). Przewodniczący stwierdził, iż zapoznał się z protokołem, który wiernie 

odzwierciedla przebieg sesji Rady Gminy po czym zapytał radnych czy mają uwagi 

lub wnioski. Wobec braku zastrzeżeń poddał pod głosowanie protokół z XVI sesji 

Rady Gminy Srokowo z dnia 30 grudnia 2019 r., podczas którego na sali obrad 

obecnych było 15 radnych.  

 

Rada Gminy Srokowo przyjęła protokół z XVI sesji jednogłośnie                      

i bez uwag  –  15 gł. „za”, 0 gł. „przeciw”  

i 0 gł. „wstrzymujących się”. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 3 i przeszedł do  punktu 4  porządku obrad. 

 

 

Ad. pkt 4. 

Informacja Wójta Gminy o działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń poprosił Wójta Gminy Srokowo                  

o przedstawienie informacji  z jego działalności w okresie międzysesyjnym. 
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Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski powiedział, że w okresie międzysesyjnym czyli 

od 30 grudnia 2019 r. do 30 stycznia 2020 r. wydał 14 zarządzeń: 

1.Zarządzenie nr 95/2019 z dnia 31 grudnia 2019 r. w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Srokowo na 2019 r. 

2.Zarządzenie nr 96/2019 z dnia 31 grudnia 2019 r. w sprawie realizacji 

pozamilitarnych przygotowań obronnych w Gminie Srokowo. 

3.Zarządzenie nr 97/2019 z dnia 31 grudnia 2019 r. w sprawie realizacji zadań                    

z zakresu bezpieczeństwa, zarządzania kryzysowego i obrony cywilnej w Gminie 

Srokowo w 2020 roku. 

4.Zarządzenie nr 98/2019 z dnia 31 grudnia 2019 r. w sprawie przyjęcia planu 

finansowego Gminy Srokowo i Urzędu Gminy w Srokowie na 2020 rok. 

5.Zarządzenie nr 1/2020 z dnia 3 stycznia 2020 r. w sprawie ustanowienia 

służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Gminy Srokowo. 

(Dotyczy ustanowienia na rzecz ENERGA – OPERATOR S.A. na nieruchomościach 

obejmujących działki nr 974/2 i 956/2 obręb 20 – chodzi o przyłącze kablowe. 

Służebność ustanowiona na czas nieoznaczony i z jednorazową odpłatnością w 

wysokości 159,00 zł + VAT).    

6.Zarządzenie nr 2/2020 z dnia 3 stycznia 2020 r. w sprawie ustanowienia 

służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Gminy Srokowo. 

(Dotyczy ustanowienia na rzecz ENERGA – OPERATOR S.A. na nieruchomościach 

obejmujących działki nr 191/2 i 216/2 obręb 11 – chodzi o wymianę przewodu 

istniejącej linii napowietrznej. Służebność ustanowiona na czas nieoznaczony i z 

jednorazową odpłatnością w wysokości 15,00 zł + VAT).    

7.Zarządzenie nr 3/2020 z dnia 3 stycznia 2020 r. w sprawie programu ułatwiania 

spłaty zadłużenia za czynsz w lokalach gminnych, osobom będącym w trudnej 

sytuacji materialnej i życiowej.  

8.Zarządzenie nr 4/2020 z dnia 3 stycznia 2020 r. w sprawie zasad gospodarowania 

drewnem pozyskanym z usuwania drzew i wiatrołomów na terenach nieruchomości 

będących własnością Gminy Srokowo. 

9.Zarządzenie nr 5/2020 z dnia 8 stycznia 2020 r. w sprawie ustalenia dodatkowych 

dni wolnych od pracy dla pracowników Urzędu Gminy Srokowo w zamian za dni 

świąteczne przypadające w wolne soboty w 2020 roku. 

10.Zarządzenie nr 6/2020 z dnia 9 stycznia 2020 r. w sprawie przeprowadzenia 

konkursu ofert, przedmiotem którego jest wspieranie zadań publicznych Gminy 

Srokowo realizowanych przez organizacje pozarządowe i inne podmioty określone w 

ustawie o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w roku 2020. 
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11.Zarządzenie nr 7/2020 z dnia 15 stycznia 2020 r. w sprawie zmiany zarządzenia 

Nr 93/2019 Wójta Gminy Srokowo z dnia 6 grudnia 2019 r. w sprawie kontroli 

realizacji zadań obronnych na terenie Gminy Srokowo. 

12.Zarządzenie nr 8/2020 z dnia 16 stycznia 2020 r. w sprawie określenia terminów 

przeprowadzania postępowania rekrutacyjnego i postępowania uzupełniającego, w 

tym terminów składania dokumentów do punktu przedszkolnego, oddziałów 

przedszkolnych oraz klas pierwszych w Szkole Podstawowej prowadzonej przez 

Gminę Srokowo na rok szkolny 2020/2021.  

13.Zarządzenie nr 9/2020 z dnia 28 stycznia 2020 r. w sprawie powołania Komisji 

Konkursowej do oceny ofert złożonych w otwartym konkursie ofert na realizację 

zadań publicznych oraz określenia Regulaminu Pracy Komisji Konkursowej.  

14.Zarządzenie nr 10/2020 z dnia 30 stycznia 2020 r. w sprawie ustalenia normy 

zużycia paliwa dla samochodów stanowiących własność Urzędu Gminy Srokowo. 

Ponadto w okresie międzysesyjnym  prowadzone były następujące 

działania: 

1. Pan Wójt uczestniczył  w spotkaniu noworocznym z pracownikami. 

2. Podpisano z firmą „Tracom” umowę na zaopatrzenie urzędu w paliwo. 

3. Podpisano akty notarialne z Firmą „Energa” na ustanowienie służebności przesyłu. 

4. Pan Wójt uczestniczył  w spotkaniu z Kuratorem Oświaty w sprawie likwidacji Filii 

Szkoły Podstawowej w Solance.  

5. Pan Wójt uczestniczył  w spotkaniu Wójtów i Burmistrzów w ramach Mazurskiego 

Związku Międzygminnego – Gospodarka Odpadami w Giżycku. Głównym tematem, 

były problemy związane z funkcjonowaniem ZUOK w Spytkowie, które są powiązane 

z podjętymi decyzjami przez byłego Prezesa.  

6. Pan Wójt spotkał się z Kierownikiem Zarządu Dróg Wojewódzkich w Kętrzynie                   

w sprawach bieżących. 

7. Odebrano od Wojewody Warmińsko-Mazurskiego dokumentację dotyczącą 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na obręb Sówka, po  czym 

przekazano ją w celu uzgodnienia do urbanisty.    

8. Pan Wójt spotkał się z Nadleśniczym Nadleśnictwa Srokowo oraz Wójtem Gminy 

Barciany w sprawie odcinka drogi leśnej na terenie Gminy Barciany, z której 

korzystają również mieszkańcy naszej gminy. Chodzi o bezpieczeństwo dowożenia 

uczniów do szkół, przy czym ustalono konieczność uporządkowania drogi, a gmina 

Barciany zobowiązała się do wykonania tych prac na swoim odcinku. 



7 

 

9. Pan Wójt uczestniczył w posiedzeniu Komisji Edukacji i Spraw Społecznych. 

10. Pan Wójt spotkał się z projektantem w sprawie koncepcji adaptacji budynku 

Szkoły Filialnej w Solance na Dom Pomocy Społecznej, Dzienny Dom Pomocy 

Społecznej oraz na świetlicę wiejską. 

11. Pan Wójt uczestniczył (jako obserwator) w przeglądzie kolęd, pastorałek                        

i piosenek świątecznych w GOK w Srokowie, w którym wzięło udział 68 osób w tym 

osoby z Kaliningradu. 

12. Pan Wójt spotkał się z pracownikami Urzędu Marszałkowskiego w Olsztynie                  

w sprawie Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich oraz złożonego przez nas wniosku 

na przebudowę wodociągu w Srokowie i budowę wodociągu w miejscowościach 

Siniec - Siniec Dolny. Przeszliśmy ocenę formą pozytywnie, a teraz czekamy na wynik 

oceny merytorycznej oraz decyzję dotyczącą tego czy rzeczywiście otrzymamy 

dofinansowanie.  

13. Pan Wójt spotkał się z przedstawicielami Firmy Konsultingowej w sprawie 

projektu Konsultacji Społecznych w Planowaniu Przestrzennym. Wstępne 

porozumienie zostało już podpisane. Gmina otrzyma grant w wysokości 56 tys. zł na 

prowadzenie szkoleń i procedur związanych z konsultacjami społecznymi dotyczącymi 

planowania przestrzennego oraz na zakup sprzętu (np. do drukowania dokumentów               

i map o większych formatach niż A3).  

14. Pan Wójt uczestniczył w uroczystości wmurowania aktu erekcyjnego pod budowę 

Strażnicy Straży Granicznej w Barcianach. 

15. Pan Wójt wspólnie z przedstawicielami Kuratorium Oświaty uczestniczył w 

kontroli w Szkole Podstawowej w Srokowie, które było związane z reorganizacją 

szkoły oraz kwestiami związanymi z likwidacją Szkoły Filialnej.  

16. Miało miejsce spotkanie z właścicielem Pałacu w Jegławkach w sprawie 

przeprowadzenia prac pielęgnacyjnych na zabytkach przyrody. W tym celu będzie 

przygotowana uchwała Rady Gminy w sprawie wyrażenia zgody na przeprowadzenie 

prac pielęgnacyjnych, aby w lutym można było ją podjąć.  

17. Pan Wójt uczestniczył w posiedzeniu Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego 

oraz Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Rady Gminy Srokowo. 

18. Miało miejsce spotkanie z brokerem w sprawie ubezpieczeń. Pan Wójt podjął 

decyzję o ubezpieczeniu całego mienia w Firmie UNICA, przy czym koszty będą 

opiewały na prawie taką samą sumę jak przy dotychczasowym ubezpieczeniu, które 

obejmowało ponad połowę naszego majątku. Ponadto do października 2020 r. (po 

zebraniu całej dokumentacji) będziemy przygotowywali procedurę przetargową 

dotyczącą ubezpieczenia naszego mienia na kolejny rok. 



8 

 

19. Pan Wójt przygotował i złożył wniosek do Marszałka Województwa Warmińsko-

Mazurskiego o dotację na przebudowę odcinka 500 m drogi w Silcu w wysokości 

dofinansowania 100 tys. zł z Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych. 

20. Pan Wójt w dniu dzisiejszym uczestniczył w odprawie rocznej Powiatowej 

Państwowej Straży Pożarnej w Kętrzynie, na której poinformowano o odwołaniu 

dotychczasowego Komendanta Pana bryg. Szymona Sapiehy oraz powołaniu na to 

stanowisko Pana bryg. Krzysztofa Grabiasa. 

21. W dniu 13 stycznia miało miejsce spotkanie z sołtysami w sprawach bieżących. 

22. Rozliczono projekt realizowany w Sołectwie Leśniewo „Łączy nas turystyka”. 

Wszystkie dokumenty zostały prawidłowo rozliczone. 

23. Pan Wójt wykorzystał trzy dni urlopu wypoczynkowego. 

24. Pan Wójt powiedział, że w związku z rozpoczęciem prac związanych                            

z opracowaniem „Diagnozy Potencjału i Problemów Społecznych w Gminie Srokowo”,  

Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej przygotował stosowną ankietę. Pan Wójt 

zachęcił wszystkich mieszkańców do jej wypełnienia. 

25. Pan Wójt przekazał informację od Pana Starosty Kętrzyńskiego dotyczącą 

elektronicznego głosowania w sprawie Szpitala Powiatowego w Kętrzynie. Chodzi                

o to, że na okres 4 miesięcy ulega zawieszeniu pododdział neonatologii zajmujący się 

opieką nad noworodkami. Kolejną sprawą jest to, że ulega likwidacji oddział 

laryngologii w Szpitalu Powiatowym, a w jego miejscu laryngologia będzie 

funkcjonowała w układzie tzw. „pobytu jednego dnia” czyli wykonywania badań                   

i zabiegów. Takie zmiany zaakceptowane przez Radę Społeczną zostały nam 

przekazane przez Pana Starostę. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń  zapytał Panią Skarbnik czy                 

w Zarządzeniu nr 95/2019 Wójta Gminy Srokowo zmiany budżetu Gminy Srokowo na 

2019 rok dotyczą tylko kwoty 45 zł? 

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina odpowiedziała, że tak. 

Radny Cezary Boroch zapytał jakie są wyniki kontroli przeprowadzonej przez 

Kuratorium Oświaty w sprawie likwidacji Szkoły Filialnej w Solance? Czy kontrolerzy 

mieli jakiekolwiek zastrzeżenia w tej sprawie? 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski odpowiedział, że podczas kontroli każde 

pomieszczenie w Szkole w Srokowie oraz w Szkole Filialnej zostało zwizytowane. 

Wizytatorzy byli bardzo pozytywnie zaskoczeni stanem naszej szkoły. Jeśli chodzi                

o wyposażenie, stwierdzono, iż nasza placówka wręcz „wybiega ponad standard”.   
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Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń  w związku z brakiem dalszych  

pytań zamknął pkt 4 i przystąpił do realizacji pkt 5 porządku obrad. 

Ad. pkt 5.  

Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń  poprosił radnych o składanie 

interpelacji i zapytań.  

Radny Cezary Boroch zwrócił się z prośbą o uzupełnienie oświetlenia przy blokach 

mieszkalnych na ulicy Lipowej. Chodzi o to, że przy śmietnikach stoi lampa, która 

oświetla tylko część placu. Przy zamontowaniu drugiego klosza na tym samym słupie 

i skierowanie go w kierunku bloku nr 8 - widoczność zdecydowanie byłaby dużo 

lepsza. Podobna sytuacja dotyczy latarni oświetlającej plac  przy ZGKiM. Jeśli 

dodalibyśmy do niej drugi klosz i skierowali go w stronę bloku 8A to plac przed całym 

blokiem byłby oświetlony. Poza tym między blokami 8 i 8A mamy bardzo słabe 

oświetlenie w związku z czym radny poprosił o wymianę na silniejsze lampy. 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski odpowiedział, że w przyszłym tygodniu 

wspólnie z pracownikiem z Referatu Gospodarki Terenowej przejdą się na ulicę 

Lipową i sprawdzą co można zrobić w tym temacie.     

Radny Marek Stachurski złożył zapytanie do Pani Skarbnik, a mianowicie: kiedy 

planowane jest ogłoszenie przetargu na zagospodarowanie centrów wsi w Silcu                 

i w Solance? Z tego co wiemy to Urząd Marszałkowski przedłużył termin do końca 

czerwca. 

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina odpowiedziała, że przetarg będzie ogłoszony               

w lutym z realizacją zadania w kwietniu. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń w związku z brakiem dalszych 

interpelacji i zapytań zamknął punkt 5 po czym przeszedł do realizacji punktu 6 

porządku obrad.  

Ad. pkt 6.    

Informacja merytoryczna dotycząca ferii zimowych dla dzieci  i młodzieży.   

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń powiedział, że informację w 

wersji papierowej i elektronicznej (załącznik nr 6 do protokołu) radni otrzymali w 

trybie ustawowym po czym poprosił Pana Dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury w 

Srokowie Janusza Januszewskiego o przedstawienie tematu dyskusji. 

Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w Srokowie Janusz Januszewski powiedział, że 

podczas tegorocznych ferii zaplanowano dużo więcej wyjazdów dla dzieci i młodzieży 

w stosunku do roku ubiegłego, ponieważ cieszyły się one największym 

zainteresowaniem. Na dzień dzisiejszy mamy już koniec ferii, ale każdy z wyjazdów 
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posiadał komplet uczestników. Wszystkie koszty transportu i jeden wstęp na 

lodowisko w Wilkasach pokrywał Gminny Ośrodek Kultury, a pozostałe opłaty ponosili 

rodzice dzieci uczęszczających w wyjazdach. Dyrektor GOK przestawił plan zajęć 

zorganizowanych dla dzieci, który przedstawiał się następująco: 

I tydzień ferii: 

19.01.niedziela – Międzygminny Przegląd Kolęd i Pastorałek; 

20.01. poniedziałek – Wyjazd do Mikołajek na całoroczny tor saneczkowy (dla dzieci 

powyżej  8 lat);      

21.01. wtorek – wyjazd do kina w Mrągowie (Młody Renifer) i wizyta w Mc Donalds;      

22.01. środa – zajęcia z instruktorami w wybranych przez dzieci zajęciach; muzyczne, 

plastyczne, biblioteczne;                                                                                                                                                                                                                                                    

23.01. czwartek – wyjazd na kryte lodowisko do Wilkas oraz do Papugarni; 

24.01. piątek – Kino Sferyczne – sala widowiskowa; 

Godz. 10.00 – 12.00 dzieci od 2 lat do 6 lat.  Godz. 12.00 – 15.00 powyżej 6 lat.    

II tydzień ferii: 

27.01. poniedziałek – 10. 00 – 12.00 – zajęcia z instruktorami w wybranych przez 

dzieci zajęciach;  muzyczne, plastyczne, biblioteczne;                                                                                                                                                                                                                                                 

28.01. wtorek – wyjazd do kina w Kętrzynie (Śnieżka i fantastyczna siódemka); 

29.01. środa – 10. 00 – 12.00 – zajęcia z instruktorami w wybranych przez dzieci 

zajęciach;  muzyczne, plastyczne, biblioteczne ;                                                                                                                                                                                                                                                             

30.01.czwartek – Wyjazd do teatru w Olsztynie ze zwiedzaniem za kulisami; 

31.01.piątek – Zakończenie ferii. Wyjazd do Gierłoży – zwiedzanie byłej kwatery 

Hitlera, ognisko (Prowiant własny);   

Hala Sportowa Śnieżka czynna od poniedziałku do piątku w godz. 10.00 – 12.00 oraz 

15.30 –   20.30.           

Dyrektor powiedział, że z każdego wyjazdu oraz organizowanych zajęć była tworzona 

dokumentacja zdjęciowa, którą można obejrzeć na stronie GOK Srokowo oraz na 

Facebooku. Z relacji uczestników oraz ich rodziców wiadomo jest, że ułożony plan 

zajęć był bardzo ciekawy, a co najważniejsze bezpieczny oraz satysfakcjonujący dla 

dzieci i młodzieży. Wszelkie zamierzenia zostały zrealizowane z frekwencją 100% jeśli 

chodzi o wyjazdy oraz trochę niższą w kwestii zajęć organizowanych w Srokowie. 

Wszelkie decyzje dotyczące organizowanych atrakcji były analizowane przez 

pracowników GOK i odpowiadały na zapotrzebowanie dzieci i młodzieży z naszej 

gminy.   

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń otworzył dyskusję, a w związku    

z jej brakiem zamknął punkt 6, po czym przeszedł do realizacji punktu 7 porządku 

obrad. 
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Ad. pkt 7.    

Przyjęcie protokołu Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Srokowo z kontroli      

kompleksowej przeprowadzonej w Szkole Podstawowej w Srokowie z Filią                    

w Solance.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń powiedział, że protokół został 

przedłożony Pani Dyrektor do zapoznania się z nim, a następnie podpisany. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Marka 

Wawra o odczytanie jego treści. 

Protokół Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Srokowo z kontroli 

kompleksowej w Szkole Podstawowej w Srokowie z Filią w Solance. 

 

Komisja Rewizyjna w składzie: Agnieszka Gajowniczek, Józef Łastówka i Marek 

Wawer w czasie trwania kontroli analizowała dokumenty, które na jej wniosek 

przygotowała dyrekcja Szkoły Podstawowej w Srokowie. Komisja kilkukrotnie 

spotkała się z dyrektorem oraz wicedyrektorem w celu omówienia nurtujących 

tematów i wysłuchała udzielonych odpowiedzi. 

 

Komisja przeanalizowała: 

1. dziennik obecności uczniów na zajęciach pozalekcyjnych i zajęciach 

świetlicowych, 

2. wymiary świetlicy i sali przedszkolnej (w sali gimnastycznej dużej) oraz liczbę 

uczniów korzystających z tych pomieszczeń, 

3. regulamin bezpiecznego użytkowania urządzeń i sprzętu sportowego, 

regulamin wynajmowania pomieszczeń sali sportowej oraz zastosowanie ich               

w praktyce, 

4. informację o możliwości korzystania z placu zabaw poza godzinami pracy 

szkoły (dni wolne od zajęć szkolnych i godziny pozalekcyjne), 

5. czas przeznaczony na wydanie i konsumpcję obiadów,  

6. wykaz sal lekcyjnych oraz ilością planowanych oddziałów w roku szkolnym 

2020/2021,  

7. organizację zastępstw podczas nieobecności nauczycieli.  

 

Ustalenia Komisji Rewizyjnej dotyczące Urzędu Gminy Srokowo 

 

1. Komisja ustaliła że, ilość dzieci zaznaczona w dzienniku obecności przekracza 

dozwoloną ilość przypadającą na jednego nauczyciela (maksymalnie 25 

uczniów).    

2. Stwierdzono, że z zgodnie z Rozporządzeniem Ministra Edukacji Narodowej                

z dnia 28 sierpnia 2017 roku w sprawie rodzajów innych form wychowania 

przedszkolnego, warunków tworzenia i organizowania tych form oraz sposobu 

ich działania – powierzchnia każdego pomieszczenia przeznaczonego na 
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zbiorowy pobyt od 3 do 5 dzieci wynosi co najmniej 16 m2; w przypadku liczby 

dzieci większej niż 5 powierzchnia ulega odpowiedniemu zwiększeniu na każde 

kolejne dziecko z tym że: 

a) powierzchnia przypadająca na każde kolejne dziecko wynosi co najmniej             

2 m2 , jeżeli czas pobytu dziecka nie przekracza 5 godzin dziennie, 

b) powierzchnia przypadająca na każde kolejne dziecko wynosi co najmniej 

2,5 m2,  jeżeli czas pobytu dziecka przekracza 5 godzin dziennie, 

Wynika z tego, że metraż sali przedszkolnej jest zbyt mały (powinno być 

minimum 32 m2 a jest 27,8 m2). 

Metraż świetlicy jest wystarczający do prowadzenia zajęć świetlicowych. 

3. Regulaminy znajdują się w sekretariacie szkoły i  na tablicy ogłoszeń w sali 

gimnastycznej. Salę gimnastyczną teoretycznie udostępnia dyrektor szkoły na 

podstawie umowy (porozumienia), w praktyce sala udostępniana jest przez 

animatorów sportu z Domu Kultury w Srokowie (dwa razy w tygodniu).                  

W zależności od potrzeb korzysta grupa ministrantów – opiekun ksiądz.                     

Z nikim nie podpisano umowy.  

4. Komisja stwierdziła, że dobrze wyposażony plac zabaw znajdujący się na 

terenie szkoły jest niestety nie dostępny po godzinach pracy szkoły.  

5. Członkowie Komisji obserwowali wydawanie i czas potrzebny do spokojnego 

spożycia posiłku  i stwierdzili, że czas ten jest wystarczający.  

6. Wykaz sal lekcyjnych: 

na parterze – 7 sal, gabinet psychologa i pedagoga 

I piętro – 6 sal (w tym sala komputerowa), gabinet terapii  

II piętro 2 sale, biblioteka, gabinet logopedy 

Łącznie jest 15 sal dydaktycznych oraz 2 sale gimnastyczne. W  roku szkolnym  

2019/2020 w szkole jest 12 oddziałów, a w kolejnym roku szkolnym liczba 

oddziałów wzrośnie o jeden. 

7. Stwierdzono prawidłowe organizowanie zastępstw w czasie nieobecności 

nauczycieli. 

 

Wnioski: 

1. Stwierdzona nieprawidłowość w ewidencjonowaniu obecności dzieci na 

świetlicy i zajęciach dodatkowych spowodowała kontrolę dokumentacji 

szkolnej – dzienników zajęć świetlicowych i zajęć pozalekcyjnych 

przeprowadzoną przez dyrekcję szkoły. W wyniku kontroli stwierdzono 

nieprawidłowości, które wynikały z nierzetelnego zaznaczania obecności 

uczniów. Nauczyciele zostali poinformowani o zaistniałych nieprawidłowościach 

oraz o ponownej kontroli w celu sprawdzenia wykonywania zaleceń dyrekcji 

szkoły. Komisja wnioskuje o dalsze nadzorowanie poprawności uzupełniania 

dzienników obecności. 

2. Z zapewnień Pani Dyrektor problem zbyt małej powierzchni sali przedszkolnej 

w (sali gimnastycznej dużej) jest jednoroczny. Komisja zaleca od nowego roku 

szkolnego taką organizację zajęć lub ewentualne przystosowanie 
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pomieszczenia na zajęcia przedszkolne, które zapewnią zgodne z przepisami 

powierzchnię na każde dziecko. 

3. Należy uregulować odpowiedzialność za prowadzenie zajęć po godzinach pracy 

szkoły, pomiędzy Szkołą Podstawową w Srokowie a Domem Kultury                        

w Srokowie (kto otwiera, nadzoruje, sprząta i odpowiada za udostępnianie sali 

gimnastycznej). 

4. Komisja Rewizyjna zdaje sobie sprawę z odpowiedzialności ponoszonej przez 

Panią dyrektor SP w Srokowie (za ewentualne zdarzenia losowe po godzinach 

pracy szkoły), jednakże  wnioskuje do dyrekcji szkoły jak również organu 

prowadzącego o poszukanie prawnej możliwości udostępnienia placu zabaw 

dla najmłodszych mieszkańców naszej gminy. 

5. W kwestii wydawania posiłków komisja nie wnosi zaleceń pokontrolnych. 

6. Wykorzystanie i dostosowanie sal dydaktycznych w kolejnym roku szkolnym 

musi być zgodne z przepisami (odpowiedni metraż do ilości uczniów) i liczbą 

oddziałów.  

7. W kwestii zastępstw komisja nie wnosi zaleceń pokontrolnych. 

Protokół został podpisany przez wszystkich członków Komisji Rewizyjnej, Panią 

Dyrektor Szkoły Podstawowej oraz Pana Wójta Gminy Srokowo. 

Ponadto Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Marek Wawer powiedział, że dodatkowo 

nasza szkoła posiada dodatkowe oznakowanie zawierające elementy dydaktyczne na 

schodach, wyposażona jest w dodatkowy nowy sprzęt komputerowy służący 

rozwojowi dzieci. Ogólnie po przeprowadzonej kontroli należy stwierdzić, że Szkoła 

Podstawowa w Srokowie jest bardzo dobrze wyposażona w sprzęt i wywarła 

pozytywne wrażenie na komisji.  

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń otworzył dyskusję, a w związku        

z jej brakiem następnie poddał pod głosowanie protokół Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Srokowo z kontroli kompleksowej przeprowadzonej w Szkole Podstawowej                

w Srokowie z Filią w Solance.  

 

Rada Gminy Srokowo w obecności 15 radnych jednogłośnie –                                      

15 gł. „za”, 0 gł. „przeciw”,  0 gł. „wstrzymujących się”  przyjęła protokół 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Srokowo z kontroli kompleksowej 

przeprowadzonej w Szkole Podstawowej w Srokowie z Filią w Solance. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 7, a następnie przed przystąpieniem do realizacji 

pkt 8 porządku obrad o godz. 14.40 ogłosił przerwę, która trwała do godziny 14.55. 

 

Podczas przerwy obrady opuścił radny Maciej Kuriata – stan 14 radnych. 
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Ad. pkt 8.  Podjęcie uchwał w sprawach:    

8.1.  Udzielenia pomocy finansowej Związkowi Gmin „Barcja” w 2020 r. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń powiedział, że projekt uchwały 

dotyczy zarezerwowanych środków finansowych w wysokości 31 333,34zł   na pomoc 

finansową dla Związku Gmin „Barcja” z przeznaczeniem na wykonanie dokumentacji 

technicznej budowy ścieżek rowerowych na terenie powiatu kętrzyńskiego etap II  na 

odcinku Nowa Różanka – Solanka. Przewodniczący otworzył dyskusję. 

Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała czy pozostałe gminy również będą 

partycypowały w środkach na tę inwestycję? 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski odpowiedział, że w dniu wczorajszym Rada 

Gminy Kętrzyn podjęła taką uchwałę wprowadzając środki do swojego budżetu. Na 

dzień dzisiejszy czekamy jeszcze na decyzję Powiatu Kętrzyńskiego. W roku ubiegłym 

przedsięwzięcie to nie mogło być realizowane ponieważ Gmina Kętrzyn nie podjęła 

stosownej uchwały i dlatego też od nowego roku wróciliśmy do tematu.   

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń otworzył dyskusję 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń w związku z brakiem dalszej 

dyskusji zamknął ją, po czym poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Jarosława 

Stanickiego o odczytanie projektu uchwały Nr XVII/102/2020 Rady Gminy Srokowo                  

z dnia 31 stycznia 2020 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Związkowi Gmin 

„Barcja” w 2020 r., a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Gminy Srokowo w obecności 14 radnych jednogłośnie –                                      

14 gł. „za”, 0 gł. „przeciw”,  0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę                              

nr XVII/102/2020 Rady Gminy Srokowo  z dnia 31 stycznia 2020 r.                            

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Związkowi Gmin „Barcja”                         

w 2020 r. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 
Radni głosujący „Za” podjęciem uchwały: 

1. Cezary Boroch 

2. Małgorzata Dwulat 

 3.  Piotr Dziadoń 

 4.  Henryk Flis 

 5.  Agnieszka Gajowniczek 

 6.  Teresa Krasucka 

 7.  Andrzej Kuriata 

 8.  Józef Łastówka 

 9. Renata Mendala 

 10. Krzysztof Mościcki 
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 11. Wojciech Prawecki 

 12. Marek Stachurski 

 13. Jarosław Stanicki 

 14. Marek Wawer  

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 8.1, a następnie przystąpił do realizacji pkt 8.2 

porządku obrad.  

 

 

8.2.  Udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kętrzyńskiemu w 2020 r. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń powiedział, że projekt uchwały 

dotyczy udzielenia pomocy Powiatowi Kętrzyńskiemu w wysokości 150 tys. zł                       

z przeznaczeniem na realizację zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa drogi 

powiatowej 1723N Aptynty-Srokowski Dwór-Bajory Małe Etap III”. Zadanie 

realizowane będzie w miejscowości położonej na terenie Gminy Srokowo. Realizacja 

tego zadania i przekazanie pomocy są celowe, ponieważ wpłyną na poprawę jakości 

życia mieszkańców Gminy  Srokowo. Przewodniczący Rady Gminy Srokowo poprosił o 

wprowadzenie do projektu uchwały Panią Skarbnik. 

Skarbnik Gminy Srokowo Małgorzata Cwalina powiedziała, że wszystkie trzy uchwały 

dotyczą wykonania naszego budżetu, w którym mamy zaplanowane 150 tys. zł na 

przebudowę drogi, 31 tys. zł na „Związek Gmin „Barcja” oraz 25 tys. zł na transport 

drogowy. Podjęcie tych trzech uchwał pozwolą na podpisanie porozumień przez Pana 

Wójta porozumień, a następnie na realizację zadań przez Powiat Kętrzyński.  

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń powiedział, że analizował budżet 

Starostwa, w którym na wspólne inwestycje drogowe przeznaczono 2 mln zł. Biorąc 

pod uwagę możliwości naszego budżetu to przeznaczenie 150 tys. zł na tę inwestycję 

stanowi bardzo wysoką kwotę. Przewodniczący Rady Gminy Srokowo w związku                    

z jej brakiem dalszej dyskusji zamknął ją, po czym poprosił Wiceprzewodniczącego 

Rady Gminy Andrzeja Kuriatę o odczytanie projektu uchwały Nr XVII/103/2020 Rady 

Gminy Srokowo z dnia 31 stycznia 2020 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Kętrzyńskiemu w 2020 r., a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Gminy Srokowo w obecności 14 radnych jednogłośnie –                                      

14 gł. „za”, 0 gł. „przeciw”,  0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę                              

nr XVII/103/2020 Rady Gminy Srokowo  z dnia 31 stycznia 2020 r.                            

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kętrzyńskiemu                         

w 2020 r. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 
 Radni głosujący „Za” podjęciem uchwały: 



16 

 

1. Cezary Boroch 

2. Małgorzata Dwulat 

 3.  Piotr Dziadoń 

 4.  Henryk Flis 

 5.  Agnieszka Gajowniczek 

 6.  Teresa Krasucka 

 7.  Andrzej Kuriata 

 8.  Józef Łastówka 

 9. Renata Mendala 

 10. Krzysztof Mościcki 

 11. Wojciech Prawecki 

 12. Marek Stachurski 

 13. Jarosław Stanicki 

 14. Marek Wawer 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 8.2, a następnie przystąpił do realizacji pkt 8.3 

porządku obrad.  

 

8.3.  Udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kętrzyńskiemu w 2020 r. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń powiedział, że projekt uchwały 

dotyczy zarezerwowania środków finansowych w wysokości 25 000,00 zł  na pomoc 

finansową dla Powiatu Kętrzyńskiego z przeznaczeniem na realizację zadania 

bieżącego w zakresie publicznego transportu zbiorowego na linii komunikacyjnej 

Kętrzyn – Srokowo przez Ogródki. Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. 

Radna Małgorzata Dwulat zapytała ile kursów dziennie będzie przebiegało na trasie 

Kętrzyn-Srokowo przez Ogródki? 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski odpowiedział, że będą to trzy kursy w ciągu 

dnia. Gdyby w ciągu bieżącego roku szkolnego był czynny internat szkolny na ulicy 

Poznańskiej w Kętrzynie byłby przeciwny takiemu wydatkowi, ale ze względu na brak 

zakwaterowania oraz rzadkie przejazdy autobusowe uczniowie z naszej gminy mieliby 

ogromne problemy związane z dojazdami do szkół. Dlatego też należy podjąć tą 

uchwałę. Wójt dodał, że w ostatecznym rozliczeniu, jeśli będzie się zwiększała liczba 

pasażerów korzystających z przewozów, a co za tym idzie – będzie się zwiększała 

rentowność utrzymania linii – kwota ta  może być niższa.   

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń powiedział, że na remont 

internatu przeznaczono kwotę 2 mln 270 tys. zł co oznacza, że ten remont jest 

gruntowny i zakończy się przed rozpoczęciem nowego roku szkolnego. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo w związku z brakiem dalszej dyskusji zamknął 

ją, po czym poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Jarosława Stanickiego                 

o odczytanie projektu uchwały Nr XVII/104/2020 Rady Gminy Srokowo z dnia                  
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31 stycznia 2020 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Kętrzyńskiemu w 2020 r., a następnie poddał go pod głosowanie. 

Rada Gminy Srokowo w obecności 14 radnych jednogłośnie –                                      

14 gł. „za”, 0 gł. „przeciw”,  0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę                              

nr XVII/104/2020 Rady Gminy Srokowo  z dnia 31 stycznia 2020 r.                            

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kętrzyńskiemu                       

w 2020 r. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 
Radni głosujący „Za” podjęciem uchwały: 

Radni głosujący „Za” podjęciem uchwały: 

1. Cezary Boroch 

3. Małgorzata Dwulat 

 3.  Piotr Dziadoń 

 4.  Henryk Flis 

 5.  Agnieszka Gajowniczek 

 6.  Teresa Krasucka 

 7.  Andrzej Kuriata 

 8.  Józef Łastówka 

 9. Renata Mendala 

 10. Krzysztof Mościcki 

 11. Wojciech Prawecki 

 12. Marek Stachurski 

 13. Jarosław Stanicki 

 14. Marek Wawer 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 8.3, a następnie przystąpił do realizacji pkt 8.4  

porządku obrad.  

 

8.4.  Zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Srokowo na lata 

2020-2024. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń poprosił Panią Skarbnik Gminy 

Małgorzatę Cwalina o wprowadzenie do projektu uchwały. 

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina powiedziała, że zmiany w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej dotyczą tylko i wyłącznie dostosowania kwot WPF do zmian 

budżetowych. Poza tym wprowadzamy dwa przedsięwzięcia, a mianowicie remont 

drogi Siniec Cegielnia oraz remont drogi w Srokowie ponieważ inwestycje były 

planowane w zeszłym roku (wykonano dokumentacje techniczne)  z realizacją w roku 

bieżącym.  
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Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń w związku z brakiem dalszej 

dyskusji zamknął ją, po czym poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Andrzeja 

Kuriatę o odczytanie projektu uchwały Nr XVII/105/2019 Rady Gminy Srokowo z dnia      

31 stycznia 2020 r. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Srokowo na lata 2020-2024, a następnie poddał go pod głosowanie. 

Rada Gminy Srokowo w obecności 14 radnych jednogłośnie –                                      

14 gł. „za”, 0 gł. „przeciw”,  0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę                              

nr XVII/105/2019 Rady Gminy Srokowo  z dnia 31 stycznia 2020 r.                            

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Srokowo na 

lata 2020-2024. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 
 Radni głosujący „Za” podjęciem uchwały: 

 1. Cezary Boroch 

 2. Małgorzata Dwulat 

 3.  Piotr Dziadoń 

 4.  Henryk Flis 

 5.  Agnieszka Gajowniczek 

 6.  Teresa Krasucka 

 7.  Andrzej Kuriata 

 8.  Maciej Kuriata 

 9.  Józef Łastówka 

 10. Renata Mendala 

 11. Krzysztof Mościcki 

 12. Wojciech Prawecki 

 13. Marek Stachurski 

 14. Jarosław Stanicki 

 15. Marek Wawer 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 8.4, a następnie przystąpił do realizacji pkt                        

8.5 porządku obrad.  

 

8.5.  Zmiana budżetu Gminy Srokowo na 2020 r. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń poprosił Panią Skarbnik Gminy 

Małgorzatę Cwalina o wprowadzenie do projektu uchwały. 

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina powiedziała zmiany w budżecie są spowodowane  

wprowadzeniem do budżetu decyzją nr 6/2020 Wojewody Warmińsko Mazurskiego                

z dnia 28 stycznia 2020r w sprawie przyznania środków w kwocie 414 zł na dodatki 
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energetyczne;  zwiększenie dochodów  własnych z tytułu wymiaru podatków rolnego 

i od nieruchomości - 49 000zł. 

Wydatki są związane z wprowadzeniem zadania inwestycyjnego nagłośnienia             

i nagrywania obrad sesji  na kwotę  49 000 zł. Pozostałe zmiany dotyczą   

przeniesień w wydatkach  związanych z naliczeniem dodatkowego wynagrodzenia 

rocznego w jednostkach oraz wprowadzeniem po stronie wydatków w GOPS  

środków na dodatki energetyczne.  

Dokonuje się przeniesienia polegającego na przebudowie dróg z paragrafu 6059 do 

paragrafu 6050  (zadanie dofinansowane z Funduszu Dróg Samorządowych - środki 

krajowe). 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń otworzył dyskusję. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń zapytał czy radni mają pytania w 

sprawie zmiany budżetu Gminy Srokowo na 2020 r, po czym otworzył dyskusję.                       

W związku z brakiem dyskusji zamknął ją i poprosił Wiceprzewodniczącego Rady 

Gminy Srokowo Jarosława Stanickiego o odczytanie projektu uchwały                       

Nr XVII/106/2020 Rady Gminy Srokowo z dnia 31 stycznia 2020 r. w sprawie zmiany 

budżetu Gminy Srokowo na 2020 r., a następnie poddał go pod głosowanie.   

Rada Gminy Srokowo w obecności 14 radnych jednogłośnie –                                      

14 gł. „za”, 0 gł. „przeciw”,  0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę                              

nr XVII/106/2020 Rady Gminy Srokowo  z dnia 31 stycznia 2020 r.                            

w sprawie zmiany budżetu Gminy Srokowo na 2020 r. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 

Radni głosujący „Za” podjęciem uchwały: 

 1. Cezary Boroch 

 2. Małgorzata Dwulat 

 3.  Piotr Dziadoń 

 4.  Henryk Flis 

 5.  Agnieszka Gajowniczek 

 6.  Teresa Krasucka 

 7.  Andrzej Kuriata 

 8.  Maciej Kuriata 

 9.  Józef Łastówka 

 10. Renata Mendala 

 11. Krzysztof Mościcki 

 12. Wojciech Prawecki 

 13. Marek Stachurski 

 14. Jarosław Stanicki 

 15. Marek Wawer 
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Lista imiennego głosowania radnych stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 8.4 i 8.5, a następnie przystąpił do realizacji                     

pkt 9 porządku obrad.  

 

 
Pkt 9. 
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń powiedział, że w punkcie 5 

porządku złożono dwa zapytania, na które udzielono już odpowiedzi, a w związku                    

z tym zamknął punkt 9 po czym przeszedł do realizacji punktu 10 porządku obrad. 

 
Pkt 10. 
Wolne wnioski, informacje, oświadczenia. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń poprosił Państwa radnych                     

o składanie wniosków, informacji i oświadczeń.  

1.Sołtys Sołectwa Jankowice Monika Czerwonka powiedziała, że podczas ferii 

zimowych Stowarzyszenie „Blusztyn” również organizowało zajęcia dla dzieci                        

i młodzieży. W pierwszym tygodniu prowadzono zajęcia z warsztatów kulinarnych                 

w świetlicy wiejskiej w Jankowicach, a w drugim tygodniu w świetlicy wiejskiej                       

w Sińcu. Poza tym na zakończenie ferii odbędzie się bal karnawałowy. 

Radni pogratulowali wspaniałej organizacji zajęć dla dzieci i młodzieży. 

2.Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń Państwo Radni otrzymali                   

w wersji elektronicznej  pismo Starosty Kętrzyńskiego z informacją dotyczącą 

uchwalonego budżetu Powiatu na 2020 rok, z którego wynika, że ujęto w nim tylko 

jedną inwestycję zgłoszoną przez nas do realizacji, a mianowicie przebudowę drogi 

nr 1602N Lesieniec-Silec w kierunku Surwile, etap II.    

3.Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń powiedział, że radni otrzymali 

w wersji elektronicznej pismo Starosty Kętrzyńskiego dotyczące przyjęcia przez 

Gminę Srokowo dróg powiatowych i zaliczenia ich do kategorii dróg gminnych.                  

W rzeczywistości są to drogi, na które od dwóch lub trzech lat składamy wnioski do 

budżetu powiatu o ich remonty lub naprawy czyli: 

-Szczeciniak-Solanka, 

-Rodele – Ogródki - Srokowo na odcinku Srokowo – Ogródki, 

-Jegławki – Wilczyny, 

-Bajory Wielkie – Wyskok, 

-Bajory Małe – Marszałki – Guja na odcinku Bajory Małe – Marszałki do granic 

powiatu, 

-Wysoka Góra – Karłowo na odcinku Wysoka Góra do granic powiatu, 
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-Brzeźnica – Wysoka Góra. 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że jest negatywnie nastawiony do przejęcia 

wskazanych dróg, ponieważ wszystkie wymagają bardzo dużych nakładów 

inwestycyjnych. Przejęcie ich w tym stanie może poważnie naruszyć nasz budżet jeśli 

chcielibyśmy doprowadzić do stanu używalności. Przewodniczący poprosił o to, aby 

każdy z radnych wypowiedział się w tym temacie i wyraził swoją opinię. 

Radny Marek Stachurski podtrzymuje stanowisko Pana Przewodniczącego Rady 

Gminy. Uważa, że powinniśmy wystąpić z propozycją do Pana Starosty o naprawę 

tych dróg, a my je przejmiemy. 

Radny Krzysztof Mościcki zgadza się z opiniami wyrażonymi przez radnych. Radny 

stwierdził, że wcześniej funkcjonowała dotacja na utrzymanie dróg gminnych z czego 

powiat korzystał przez ok. 20 lat (pobierając środki od 1 km). Chcąc przekazać                 

w bardzo złym stanie drogę powiatową dla gminy należałoby ją najpierw 

wyremontować przynajmniej w takiej kwocie jaka wynika z różnicy przyjętej dotacji 

(na jej utrzymanie), a kosztami prac „kosmetycznych” w latach ubiegłych. Po 

wykonani remontów, które doprowadzą drogi do satysfakcjonującego stanu można je 

przekazywać. Inne zachowania są wręcz niestosowne.  

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski powiedział, że wcześniej w Powiecie 

funkcjonowała taka zasada, iż drogi po ich remontach lub naprawach były 

przekazywane gminom wraz ze zmianą ich kategorii. Wójt uważa, że przedmiotem 

przejęcia może być coś co spełnia standardy, a wymienione drogi nie spełniają 

żadnych standardów. Dyskusja z Powiatem odnośnie przejęcia wskazanych dróg jest 

bezprzedmiotowa. Jeśli te drogi byłyby wykonane  i doprowadzone do standardu 

drogi powiatowej czyli z odpowiednią podbudową, odwodnieniem i nawierzchnią 

bitumiczną to moglibyśmy rozpocząć rozmowy dotyczące ich przejęcia. W innym 

przypadku ich przejęcie może doprowadzić do ogromnych obciążeń budżetowych,                   

a co za tym idzie do katastrofy finansowej gminy. Pamiętajmy, że nawet utrzymanie 

dróg w odpowiednim stanie technicznym zapewniającym ich przejezdność również 

stanowi bardzo duże obciążenie dla budżetu gminy. Wójt jest przeciwny przejęciu 

wskazanych dróg bez ich kapitalnego remontu. 

4.Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń powiedział, że  kilka dni temu 

miało miejsce posiedzenie Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego ora Komisji 

Rolnictwa i Infrastruktury, na której poruszono temat analizy protokołu z kontroli                

w ZGKiM Srokowo. Ustalono, że Pan Wójt zleci rekontrolę, która odbędzie się 

kwietniu, a po niej zostanie nam przedstawiony protokół. Temat ten będzie również 

wprowadzony pod obrady sesji Rady Gminy, abyśmy mieli pełny obraz sytuacji jaka 

ma miejsce w zakładzie.  
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5.Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń przypomniał, że oświadczenia 

majątkowe należy złożyć w dwóch egzemplarzach do biura Rady Gminy do dnia 30 

kwietnia według stanu majątku na dzień 31 grudnia roku poprzedniego. 

 

6.Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń przypomniał, że po sesji Rady 

Gminy odbędzie się I posiedzenie Kapituły Honorowych Wyróżnień Gminy Srokowo. 

7. Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski powiedział, że do urzędu wpłynęło pismo                

z Państwowej Izby Gospodarczej Transportu Samochodowego i Spedycji                         

w Warszawie w sprawie dotyczącej uzgodnienia rozkładu jazdy dla nowego 

podmiotu, który chce uruchomić połączenia na linii Kętrzyn – Nowa Różanka – 

Srokowo. Wskazany podmiot chce uzgodnienia rozkładu jazdy w taki sposób,                      

iż odjazdy jego autobusów będą następowały na 5 minut przed odjazdem obecnych 

połączeń komunikacyjnych. W związku z powyższym Wójt zamierza wydać 

postanowienie nie uzgadniające tego rozkładu jazdy. Nasza sugestia będzie 

następująca: jeśli przewoźnik chce mieć nowe połączenia to w innych godzinach               

(w tym popołudniowych) czyli w półgodzinnych lub godzinnych odstępach czasowych 

w stosunku do istniejącego rozkładu jazdy. Na takie rozwiązanie możemy przystać, 

zwłaszcza, że nowy przewoźnik nie daje nam gwarancji, że utrzyma swoje 

połączenia. Chodzi o to, że za jakiś czas nowy podmiot może się wycofać z kursów 

tak jak w przypadku Arrivy. Nie chcemy dopuścić do tego, aby nasi mieszkańcy 

ponownie nie mieli możliwości dojazdu do większych miejscowości.  

8.Radny Warmińsko – Mazurskich Izb Rolniczych Powiatu Kętrzyńskiego Roman 

Kuriata poinformował, że w dniach 8-9 lutego w Ostródzie odbędzie się  wystawa 

sprzętu rolniczego. Izba Rolnicza ufundowała autokar, więc wszyscy chętni mogą 

wziąć udział po wcześniejszym wpisaniu się na listę uczestników.  

9.Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w Srokowie Janusz Januszewski powiedział,    

że w czasie ferii zimowych odbył się również bal dla seniorów. Dyrektor  dodał,                

że Srokowskie Stowarzyszenie „Sukces Każdego Dziecka” chcąc uatrakcyjnić ten czas 

będzie organizowało w dniu 22 lutego bal ostatkowy dla wszystkich mieszkańców, na 

który serdecznie wszystkich zaprasza. Dochód z tej imprezy będzie przekazany na 

fundusz stypendialny dla uzdolnionej młodzieży z Gminy Srokowo. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń w związku z brakiem dalszych 

wolnych wniosków, informacji oraz oświadczań zamknął punkt 10 po czym przeszedł 

do realizacji punktu 11 porządku obrad. 

 
 

Pkt 11. 

Zakończenie obrad XVII sesji Rady Gminy Srokowo. 
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Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń wypowiadając formułę            

„Wobec wyczerpania porządku obrad zamykam posiedzenie XVII sesji Rady Gminy 

Srokowo”  po czym o godz. 16.05 zamknął obrady sesji. 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
Zgodnie z § 45 ust.2 Statutu Gminy Srokowo przebieg sesji został zarejestrowany, a zapis jest przechowywany 
do czasu przyjęcia protokołu przez radę. 
 
Protokół obejmuje 23 strony i 12 załączników. 

 

 
 
 
                                                                         Przewodniczący Rady Gminy                                                                  

                                                                                   Piotr Dziadoń 
 

 

 

 

 

 
Protokół sporządziła:   
     Olga Szostek 


